
  Uchwała Nr VII/36/2007                   

Rady Gminy Łęka Opatowska 
z dnia 28 marca 2007 roku 

 
 
 

w sprawie: stanowiska Rady Gminy Łęka Opatowska dotyczącego 
włączenia drogi S11 do Transeuropejskiej Sieci Transportowej TEN-T 

 
 
              Na podstawie § 25 ust. 2 pkt 3 uchwały Nr II/4/02 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 27 listopada 2002 r.  (Dz. Urz. Woj. Wielkopolskiego Nr 17 
poz. 305  Rada Gminy uchwala, co następuje: 

 
 

§ 1 

 
           Rada Gminy Łęka Opatowska popiera wniosek Wojewody Wielkopolskiego  

o włączenie drogi S 11 od Piły przez Poznań, Środę Wlkp., Jarocin, Pleszew, 
Ostrów Wlkp., Kępno, Kluczbork, Tarnowskie Góry do Bytomia do 

Transeuropejskiej Sieci Transportowej TEN-T. 
           Droga S 11 jest jedną z najniebezpieczniejszych tras w kraju. Między 
innymi dlatego Gmina Łęka Opatowska przystąpiła do stowarzyszenia „Droga S 

11”, aby walczyć o umieszczenie jej na liście priorytetów Ministerstwa 
Transportu.  Niestety, budowa drogi S 11 nie została uwzględniona w budżecie 

państwa na 2007 rok. Jednym z argumentów był fakt, iż nie leży ona w sieci 
korytarzy transeuropejskich. 
            Dostrzegając strategiczne znaczenie drogi S 11 dla rozwoju 

Województwa Wielkopolskiego radni Rady Gminy Łęka Opatowska wyrażają 
podziękowanie i całkowite poparcie dla działań Wojewody Wielkopolskiego. 

 
§2 
 

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy. 
 

 
§3 
 

 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 
 
 

 
PRZEWODNICZĄCY RADY 

 

mgr inż. Zdzisław Kłodnicki 

 
 

 
 

 



 

U Z A S A D N I E N I E 
do uchwały Nr VII/ 36/ 2007 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

z dnia 28 marca 2007 roku 
 

  
          Rada  Powiatu  Jarocińskiego  oraz  Gmina  Jarocin  zwróciła  się do Wójta  
o poparcie starań Wojewody Wielkopolskiego Tadeusz Dziuby w sprawie 

włączenia drogi krajowej S 11 do Transeuropejskiej Sieci Transportowej TENT-T. 
      W związku z tym, że gmina Łęka Opatowska leży  przy drodze S11, 

popieramy starania Wojewody, ponieważ droga S 11 należy do 
najniebezpieczniejszych  w kraju, a walka o poprawę jej stanu od wielu lat jest 
bezskuteczna   

       Przychylając się do propozycji samorządowców jarocińskich przedstawiamy 
radzie  projekt  uchwały  w  tej sprawie, licząc na pomyślność  działań Wojewody 

i oczekiwaną modernizację drogi. 
 

 

WÓJT GMINY 

 

mgr Witold Jankowski 

 


